

Version française ci-dessous

Greetings,

Please distribute to faculty and undergraduates in biology, chemistry, physics, earth sciences, or engineering.

Mitacs and the German Academic Exchange Service (DAAD) have partnered to offer the [RISE-Globalink Research Internship \(RISE-GRI\)](#), which offers undergraduate students at Canadian universities the opportunity to undertake research at eligible German institutions.

RISE-GRI pairs Canadian students with 10- to 12-week projects supervised by PhD students in Germany.

- Open to full-time undergraduates in biology, chemistry, physics, earth sciences, or engineering (or a closely related field) who have completed at least two years of a four- or five-year program
- Applications accepted until **January 15, 2017**
- Competitive opportunity — only top-ranked students are matched with projects
- Projects must start between May 15 and July 10, 2017
- Approved recipients receive \$5,200 toward travel and accommodations

For questions about the application procedure, matching process, and internship placement, please contact rise-germany@daad.de. For any questions regarding the funding, please contact Mitacs International at international@mitacs.ca.

Best wishes,
Mitacs International

Mitacs would like to thank the Government of Canada and the German Academic Exchange Service (DAAD) for their support of the RISE-Globalink Research Internship.

You are being contacted as you are part of our Mitacs Globalink Contact list. If you no longer wish to receive our communications, please reply to this email with UNSUBSCRIBE in the subject line.

Bonjour,

Veillez faire circuler auprès du corps professoral et des étudiants de premier cycle en biologie, chimie, physique, sciences de la Terre et génie.

Mitacs et le service d'échange universitaire allemand (DAAD) collaborent afin de présenter le [stage de recherche RISE-Globalink \(RISE-GRI\)](#) qui donne aux étudiants de premier cycle auprès d'universités canadiennes l'occasion de réaliser de la recherche auprès d'établissements allemands admissibles.

RISE-GRI jumelle des étudiants canadiens avec des projets de 10 à 12 semaines supervisés par des étudiants au doctorat en Allemagne.

- Ouvert aux étudiants de premier cycle en biologie, chimie, physique, sciences de la Terre et génie (ou un domaine connexe) qui ont réalisé au moins deux ans d'un programme de quatre ou cinq ans.
- Les demandes sont acceptées jusqu'au **15 janvier 2017**.
- Octroyés par concours : les étudiants avec les meilleurs classements sont jumelés à des projets.
- Les projets doivent commencer entre le 15 mai et le 10 juillet 2017.
- Les récipiendaires retenus reçoivent 5 200 \$ pour couvrir les frais de transport et d'hébergement.

Si vous avez des questions à propos du processus de demande, du processus de jumelage et du placement en stage, veuillez contacter rise-germany@daad.de. Pour toute question par rapport au financement, veuillez contacter Mitacs International à international@mitacs.ca.

Salutations respectueuses,

Mitacs International

Mitacs

Suite 301, Technology Enterprise Facility
University of British Columbia
6190 Agronomy Road
Vancouver, BC
V6T 1Z3

Email: international@mitacs.ca

Web: www.mitacs.ca

Connect with us / Communiquer avec nous: [Facebook](#), [Twitter](#), [LinkedIn](#)

Sign up to receive Mitacs news / Recevez des nouvelles au sujet de Mitacs.

Confidentiality Warning: This message and any attachments are intended only for the use of the intended recipient(s), are confidential, and may be privileged. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any review, retransmission, conversion to hard copy, copying, circulation or other use of this message and any attachments is strictly prohibited. If you are not the intended recipient, please notify the sender immediately by return e-mail, and delete this message and any attachments from your system. Thank you.

Information confidentielle: Le présent message, ainsi que tout fichier qui y est joint, est envoyé à l'intention exclusive de son ou de ses destinataires; il est de nature confidentielle et peut constituer une information privilégiée. Nous avertissons toute personne autre que le destinataire prévu que tout examen, réacheminement, impression, copie, distribution ou autre utilisation de ce message et de tout fichier qui y est joint est strictement interdit. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur par retour de courriel et supprimer ce message et tout document joint de votre système. Merci.

Mitacs tient à remercier le gouvernement du Canada et le service d'échange universitaire allemand (DAAD) de leur soutien à l'égard du Stage de recherche RISE-Globalink.

Nous communiquons avec vous parce que vous êtes sur notre liste de contacts Mitacs Globalink. Si vous ne souhaitez plus recevoir les nouvelles de Mitacs, veuillez répondre à ce courriel en inscrivant « DÉSABONNEMENT » en objet.